

الفديو الخامس :

انشاء حساب لصاحب العمل

- 1- الدخول على موقع pallancer.com.ps و الضغط على انضمام وتحديد نوع الحساب "مشتري" وإدخال اسم المستخدم ورقم الهاتف والبريد الالكتروني بشكل صحيح واطافة كلمة مرور .
 - 2- سوف تصلك رسالة لتأكيد حسابك على البريد الالكتروني المسجل ثم قم بتفعيل حسابك .
 - 3- قم الآن بتسجيل الدخول للحساب سوف يتطلب منك ادخال كود التفعيل الذي تم ارساله الى رقم الهاتف المدخل .
 - 4- اضغط على تحرير الملف التعريف و قم بإضافة صورة و وصف بحيث تصف الشركة او العمل الذي تنضم اليه و قم بصقل المهارات واللغات التي تمتلكها ليراها المستقلون ,
 - 5- الان ملفك الشخصي جاهز للعرض .
-

الفديو السادس :

كيفية اختيار الخدمات واختيار المستقلين:

- 1- بعد تسجيل الدخول على المنصة يظهر شريط قوائم بالأعلى يحتوي على عدة خيارات ريادة وأعمال ، بيانات ، تسويق رقمي، جرافيك وتصميم ،التدريب عن البعد ، موسيقى وصوتيات ، برمجة وتقنية ،فيديو أنيميشن وكتابة وترجمة و قم باختيار المناسب لك .
 - 2- بإمكانك البحث عن الخدمة التي تريدها من علامة البحث أعلى الصفحة .
 - 3- من خلال الضغط على أحد الخيارات أعلى المنصة تختار الفئة ثم يظهر المستقلون وخدماتهم اخترنا لكم أفضل الأشخاص الذين يبدعون بمهاراتهم لينجزوا المهام المطلوبة بشكل ممتاز .
-

الفديو السابع :

إضافة مشروع على منصة بالانسر

- 1- أنت كصاحب كعمل بإمكانك إضافة مشروعك الخاص بالضغط على اليسار من الشاشة اختر مشاريعي ثم انشر مشروع جديد و قم بتعبئة البيانات المطلوبة بشكل دقيق
 - 2- اختار الوصف الذي يستحق مشروعك ليكون بالقمة وحدد الفئة التي ينتمي اليها
 - 3- حدد المهارات المطلوبة و قم بإدخال ما يصل إلى 5 مهارات تصف مشروعك على أفضل وجه. سيستخدم المستقلون هذه المهارات للعثور على المشاريع التي يهتمون بها أكثر وأكثر خبرة فيها .
 - 4- والخطوة الأخيرة قم بتحديد الميزانية وطريقة الدفع سعر ثابت أو سعر بالساعة .
 - 5- وهكذا مشروعك جاهز للرفع والنشر على المنصة .
-

الفديو الثامن :

كيفية شراء خدمة على موقع بالانسر

- 1- بعد تسجيل الدخول واختيار الفئة التي تريدها قم باختيار المستقل الذي سينفذ المشروع .
- 2- سيظهر الآن خدمة المستقل موضحة السعر وكيفية العمل و الوصف .

- 3- بإمكانك التواصل مع المستقل من خلال الضغط على أيقونة اتصل بالبائع ستنتقل لصفحة جديدة تحتوي على المحادثات من خلالها تستطيع ارسال البيانات او تريد تعديل على المشروع ... لضمان عملك لا تتواصل خارج المنصة
- 4- وبحال تريد الشراء مباشرة اضغط على أيقونة إضافة إلى عربة التسوق .
- 5- هكذا أنت اشترت الخدمة بشكل مميز و تستطيع شراء غيرها من الخدمات المتنوعة التي توفرها المنصة .

الفيديو التاسع : ما هي منصة بالانسر

الفلسطينية للتجارة الإلكترونية، وتقدم خدمات متنوعة SFA هي منصة إلكترونية فلسطينية تتبع لشركة من خلال بيع وشراء الخدمات المصغرة مثل التصميم، البرمجة، الترجمة، المونتاج، الكتابة، والتسويق، وغيرها الكثير من الخدمات التي يمكن تنفيذها عن بعد. وهناك بعض النصائح لزيادة فرصة بيع خدماتك على بال لانسر:

1. وضع اسم رسمي وصورتك الشخصية.
2. توثيق هويتك على بال لانسر .
3. كتابة نبذة احترافية وبطريقة مختصرة تصف فيها نفسك بطريقة تخدم تخدم هدفك الأساسي، وهو تسويق خدماتك.
4. جودة واحترافية الصور المصغرة المعبرة عن نوع الخدمة.
5. التسويق الخارجي لخدماتك من خلال منصات السوشال ميديا والإعلانات الممولة.
6. البدء بأسعار معقولة وغير عالية لضمان الحصول فرص لبيع الخدمة تزيد من التقييمات الإيجابية

بال لانسر الان رمزا للابتكار والتميز في عالم الخدمات المصغرة والمشاريع الصغيرة تروي قصتها قصة ملهمة عن روح المغامرة والتحدي التي تدفعنا نحو الأفق الجديد والتفوق في عالم التكنولوجيا .
نؤمن في بالانسر بالقوة الحقيقية للابتكار والمواهب نحن منبر يجمع بين الشركات الناشئة والمبدعين وأصحاب الخبرات في بيئة متقدمة تتيح لهم التواصل والتعاون لتحقيق النجاح والنمو

Create an account as a business owner

1. Login to [pallancer.com.ps](https://pallancer.com) website, click Join, select the account type “buyer”, enter the correct username, phone number and email, then adjust your password.
2. You will receive a message to confirm your account on the registered e-mail to activate your account.
3. Now log in to the account, entering the verification code that was sent to the registered phone number.
4. Click on Edit Profile and add a picture and description to the company or work you are joining, then add the skills and languages for the freelancers to see.
5. Now your profile is ready to be viewed.

Video n.6:

How to choose freelancers and services:

1. After logging in to the platform, a menu bar will appear at the top containing several options like entrepreneurship and business, data, digital marketing, graphic design, distance training, music and audio, programming and technology, animation, writing and translation, choose the services you are looking for.
2. You can search for the service you want from the search tab at the top of the page.
3. After choosing the category you are looking for, the freelancers and their services will appear. We made sure to provide you with the best freelancers who excelled in their tasks professionally.

Video n.7:

Adding your project to pallancer.

1. You can add your own project as a business owner. By clicking on the left side of the screen, choose my project and add your project after filling the required data accurately.
2. Add a proper description to your project, then choose the category it belongs to.
3. Assign the required skills, add up to 5 skills that describe your project accurately. The freelancers will use these skills to look for the project they are most interested and experienced in.
4. The final step is to define the needed budget and the payment method, whether it was fixed price or an hourly rate.
5. Now your project is ready to be uploaded and published on the platform.

Video n.8:

How to purchase a service on Balancer.

1. After logging in and choosing the category you want, choose the freelancer who will execute the project.
2. The freelancer service will now appear, showing the description, price, and the method of work.
3. you can communicate with the freelancer by clicking on the “Contact Seller” icon. You will be taken to a new page that contains the conversations that you can send data or edit on the project through... to assure the safety of your work, keep the work within the platform.
4. In case you want to buy the service directly, click on the Add to Cart icon.
5. Now you bought the service specially, and you can buy other services provided by the platform.

Video n.9:

What is the Balancer platform?

It is a Palestinian platform affiliated with the Palestinian SFA Company for e-commerce, it provides all kinds of services through selling and purchasing micro-services like design, programming, translation, Producing, writing, marketing, and many other services that can be implemented remotely.

And there are some tips to increase the chance of selling your services on Pallancer:

1. Putting a proper name and a profile picture.
2. Verify your identity on Pallancer.
3. Write a professional and brief description of yourself in a way that serves your primary goal, which is to market your services.
4. Choose good quality pictures that express your service.
5. Marketing your services on other social media platforms using paid ads.
6. Start with reasonable prices to secure opportunities to sell your service and increase positive ratings.

Pallancer is now a symbol of innovation and excellence in the world of microservices and small projects. It tells an inspiring story about the spirit of adventure and challenges that leads us towards new horizons and uniqueness in the world of technology.

In Pallancer, we believe in the true power of talent and creativity. We are a platform that brings together startups, creators, and experts in an advanced space that allows them to communicate and collaborate to achieve growth and success.